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от Елена Чамуркова, общински съветник

Относно: Провалените тазгодишни ученически игри в община Велико 
Търново.

Уважаеми г-н Панов,

От началото на пандемията ученическият спорт бе замразен, поне по 
отношение на първенствата и изявите на младите спортисти на училищна 
възраст. Ученически игри не е имало в цялата страна от 2019 г.

През тази година обаче такива се проведоха в не малко общини в страната 
-  във Великотърновска област имаше в Свищов, а в момента се провеждат 
в Горна Оряховица.

Наясно съм, че тече съдебен спор между Министерството на спорта и 
Българската асоциация спорт за учащи. Но също така съм наясно, че 
заложници на тази съдебна сага стават младите спортисти, в това число и 
великотърновските ученици, за които игрите са чакани, мотивиращи и 
алтернатива на агресивното поведение и най-вече на пасивността и 
скуката, така характерни за поколението на тийнейджърите.

Доколкото съм информирана, от Асоциацията са дали толеранс за 
организиране на общинските кръгове от игрите. Също така съм запозната и 
с коментара на министъра на спорта по темата, тъй като питане към него 
отправи и народният представител от ГЕРБ-СДС от нашия регион 
Димитър Николов. Неговият акцент падна върху отговорността на 
държавата за провалените тазгодишни ученически игри, а логично моят 
акцент е върху отговорността на община Велико Търново.



Затова бих искала да ми отговорите устно и писмено на следните въпроси:

1. Какво се случва със заделените от бюджета 40 000 лв. за 
провеждането на тазгодишните ученически игри?

2. Колко е общата сума по това перо от 2019 г. насам и за какво 
общинска администрация планира да я изразходи? Надявам се да е 
по предназначение.

3. Кой носи отговорност за провалянето на общинските кръгове от 
ученическите игри -  което е първият етап от тези първенства и 
можеха ли все пак те да се проведат по аналогия на общините 
Свищов и Горна Оряховица при по-адекватна реакция на местно 
ниво.

4. Ако следващата година няма епидемиологични ограничения, 
гарантирате ли, че ученически игри в община Велико Търново ще се 
проведат, поне що се отнася до организация на местно ниво?

19.04.2022 г.
Гр. Велико Търново

С уважение:
Елена Чамуркова


